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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Fontosnak tartja-e a hazai fogyasztók egészségét?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter szociális és munkaügyi miniszterhez . A kérdésrea
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A közelmúltban sorra láttak napvilágot a sajtóban hamisított és átcímkézett élelmiszerek
raktárairól szóló híradások . Ezek a részben importélelmiszerek a hazai hipermarketeken és
kiskereskedelmi láncokon keresztűt tömegesen jutottak el a hazai fogyasztókhoz . Ezek az
esetek nyilvánvalóvá tették, hogy az élelmiszerbiztonság ellenőrzése még soha nem volt
olyan fontos, mint most a kereskedelmi határok lebontása idején .

Ezért különösen megdöbbentőek az ellenőrzés területén tevékenykedő hatóságokat érintő
leépítések. Az idei évben Magyarországon a gazdasági megszorítás részeként 1800
ellenőrzéssel foglalkozó munkatársat bocsátanak el az ÁNTSZ- tőt, a fogyasztóvédelmi
felügyelőségektől és a környezetvédelmi hatóságoktól .

Tisztelt Miniszter úr!

1-Miként tehető hatékonyabbá az élelmiszerbiztonság ellenőrzése szakemberek
elbocsátásával?
2. Hogyan tervezi pótolni a minisztérium az elbocsátott szakemberek munkáját?
3.Fontos-e a kormánynak a hazai fogyasztók egészsége?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2007 . április 12 .

Dr. Setmeczi Gabriella
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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